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                                                          J e g y z ő k ö n y v 

                         

                    Készült Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő testületének 

                                               2023.április 25-én tartott üléséről. 

 

Jelen vannak: Nagy Andrásné                     polgármester 

                       Birinyi András                      alpolgármester 

                       Bernát István Jánosné 

                       Halupka Miklós 

                       Kiss Eszter 

                       Nagy András                         

                       Polyák Csaba                        képviselők            

                       Kundra Erika                         jegyző                

                       Omelkáné Csernai Andrea    óvoda-bölcsőde intézményvezető 

                       Kocsis István                         rendőr alezredes kapitányságvezető 

                       Hemző Beáta                         rendőrőrs parancsnok-helyettes 

                       Kocsis László                        körzeti megbízott 

                       Horváth Béla                         családgondozó 

                       Háfra László                         műszaki ügyintéző 

lakosság részéről: 1fő 

 

 

Nagy Andrásné polgármester: Köszönti a megjelenteket és a tanácskozási joggal meghívott 

intézményvezetőt. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület határozatképes a 6 fő képviselő 

közül 6 fő jelen van, így a Képviselő-testület jelenlévő tagjainak száma 7 fő.  

 

Jegyzőkönyv hitelesítőnek Bernát István Jánosné és Halupka Miklós képviselőt javasolja, 

melyet a Képviselő-testület egyhangúan elfogadott.  

 

Ezt követően javaslatot tesz a napirendi pontokra.  

 

A napirendet a Képviselő-testület az alábbiak szerint egyhangúan megszavazta. 

 

 

N a p i r e n d: :     1.) Beszámoló a két ülés között tett fontosabb intézkedésekről 

                                  Előadó: Polgármester 

 

                            2.) Település közbiztonsági helyzetének értékelése 

                                  Előadó: Kocsis István kapitányságvezető 

 

                            3.) Személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló önkormányzati  

                                  rendelet módosítása 

                                  Előadó: Polgármester 
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                            4.) A bölcsődében alkalmazott térítési díjakról az ellátás igénybevételének 

                                 szabályairól szóló önkormányzati rendelet 

                                  Előadó: Polgármester 

 

                            5.) Beszámoló 2022.évi költségvetés végrehajtásáról, valamint a 2022.évi       

                                  belső ellenőrzés végrehajtásáról 

                                   Előadó: Polgármester 

 

                             6.) Beszámoló a 2022.évi gyermekvédelmi feladatok ellátásáról 

                                  Előadó: Jegyző 

 

                             7.) Beszámoló a szociális feladatok ellátásáról, a Család és Gyermekjóléti   

                                  Szolgálat 2022 évi működéséről 

                                  Előadó: Polgármester 

 

                              8.) Szociális alapellátás-intézményvezetői álláshelyre kiírt pályázat  

                                    lezárása 

                                    Előadó: Polgármester 

 

                              9.) Dabas és Környéke Mentőkocsi Közhasznú Nonprofit Kft pénzügyi             

                                   támogatás kérelme 

                                   Előadó: Polgármester 

 

                             10.) E g y e b e k 
   

                              

Javasolja a napirendi pontok sorrendjét annyival módosítani, hogy elsőként a 2. napirendi 

pontot tárgyalja a képviselő-testület a rendőrség képviseletében megjelenteknek egyéb 

elfoglaltságuk végett. 

 

A javaslatot a képviselő-testület -egyhangúan -elfogadta. 

 

II.Napirendi pont tárgya: Település közbiztonsági helyzetének értékelése 

                                        (Tájékoztató jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Köszönti Kocsis István kapitányságvezetőt, Hemző Beátát az 

örkényi rendőrőrs parancsnok-helyettesét, és Kocsis László körzeti megbízottat. Kérdezi 

kapitányságvezetőt, hogy kívánja-e szóban kiegészíteni a beszámolót. 

 

Kocsis István kapitányságvezető: A beszámolók időszakát élik, elmondhatja, hogy 

Táborfalván a bűncselekmények emelkedésének száma jóval alacsonyabb a többi településhez 

képest. Emelkedés a garázdálkodás, rongálás területén mutatkozott, ami elsősorban családi 

vitákból adódott. Halálos, súlyos baleseti sérülés nem volt a településen az elmúlt évben, 

könnyű és anyagi káros közlekedési baleset nagyon kevés volt, melyet kevés település 
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mondhatja el magáról. Bízik benne, hogy ez így is fog maradni a jövőben is. Közlekedési 

ellenőrzéseik szigorúak. A területükön 7 halálos közlekedési baleset volt, sajnos a biztonsági 

öv nem használata miatt. 

Elmondhatja, hogy egy nagyon jó körzeti megbízottja van a településnek. Úgy gondolja az 

önkormányzattal jó a kapcsolatuk, köszöni a korrekt együttműködést. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Valóban jó a közbiztonság a településen, bízik benne, hogy ez 

így is marad. Sajnálja, hogy a községben nem működik polgárőrség, akik tudnák a rendőrség 

munkáját segíteni. Tegnap volt a rendőrség napja, ez alkalomból köszönti a megjelenteket. 

Őrsparancsnok- helyettes asszonnyal már megbeszélték, hogy a MOZAIK újságban 

negyedévente rendőrségi jelentést tesznek közzé, kérdezi, hogy van-e kifogása ellene 

kapitányságvezető úrnak? 

 

Kocsis István kapitányságvezető: Természetesen, nincs ellene kifogása.  

 

További hozzászólás nem lévén a polgármester megköszönik a rendőrség tavalyi évben 

végzett munkáját és szavazásra teszi fel a rendőrség beszámolójának elfogadását. 

 

 Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

22/2023.(IV.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a Dabas 

Rendőrkapitányságnak a település közbiztonsági helyzetéről szóló beszámolóját 

elfogadja. 

 

 

I.Napirendi pont tárgya: Beszámoló a két ülés között tett fontosabb intézkedésekről 

                                      (Beszámoló jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Annyival egészítené ki a beszámolót, hogy elkészült a vízi-

közmű és csatornahálózat vagyonértékelése, 6.787.500 Ft + Áfa összegért, bővebb 

tájékoztatást az Egyebek napirendi pontban ad. 

A Leader pályázattal kapcsolatban elmondja, hogy lehetőségük van falusi szálláshely 

kialakítására pályázatot benyújtani. A Birinyi Hungarikum gyűjteményre 3 éve függőben van 

egy pályázatuk, amiben sajnos nem történt előre lépés. Amennyiben ezt a pályázatot 

visszavonjuk, akkor van lehetőségük Leader pályázaton belül falusi szálláshely kialakítására 

pályázatot benyújtani. Szintén a Helyőrségi Művelődési Otthonban valósulna meg a 

szálláshely kialakítása, amennyiben lehetőség adódik akkor újból pályáznak a Birinyi 

gyűjteményre is közösen a Platthy emlékszobával. 

A szálláshely kialakításra 20.000.000 Ft pályázati összeg vehető igénybe.  

 

Halupka Miklós képviselő: Érdeklődik alpolgármester úrtól, hogy nem jelent számukra 

problémát, ha visszavonja a pályázatot a testület? 
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Birinyi András alpolgármester: Nem jelent problémát. Az új pályázattal egy interaktív 

kiállítást szeretnének megvalósítani. 

 

Kiss Eszter képviselő: Hány férőhelyes lenne. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Számításaik szerint 12 főre tudnak szállást kialakítani. 

 

Háfra László műszaki ügyintéző: Viszonylag egyszerű átalakításról lenne szó, olyan formán 

kívánják megoldani, ami nem igényel építési engedélyezési eljárást. A szálláshelyek száma 

attól függ, hogy a vizesblokkokat hogyan tudják kialakítani, épületen belül építési engedély 

nélkül. 

 

 

Képviselők részéről további hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a 

határozati javaslatok elfogadását. 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

23/2023.(IV.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a  Birinyi 

gyűjtemény táborfalvi állandó kamara-kiállításának helyet adó kiállítási tér 

kialakításának érdekében a Felső-Homokhátság Vidékfejlesztési Egyesület felé való 

pályázat benyújtásáról szóló 15/2020. (XII.16.) polgármesteri határozatot visszavonja, a 

beruházás megvalósításától visszalép.  

 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 
 

24/2023.( IV.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Felső 

Homokhátság Vidékfejlesztési Egyesület felé pályázatot nyújt be a Helyi turisztikai 

kínálat bővítése VP6-19.2.1.-33-6-20 kódszámú kiírás keretein belül Helyőrségi 

Művelődési Otthon épületén belül szálláshely kialakítása tárgyában, 20.000.000 Ft 

támogatási összegre. 

 

Polyák Csaba képviselő: A tájsebészet felől érdeklődik. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Részt vett az önkormányzat a TESZEDD akcióban, nagy 

lakossági megmozdulás nem volt. A szemétszedés folyamatosan működik a hivatal részéről.  

A tájsebészetről nem mondtak le, kár lett volna ezt a TESZEDD akciót kihagyni az 

összegyűjtött szemetet ingyen elszállítják, ettől jobb lehetőség nincs. 

A külterületeken elhagyott szemetet a lakosság túlnyomó része bejelenti, mely elszállításáról 

a hivatal intézkedik. Ezáltal nincs az a veszély, hogy szemétdombok alakulnak ki. 

Tájsebészetet az idei évre ezzel váltották ki, de jövőre visszatérnek, mert az meg egy jó kis 

csapatépítő feladat. 
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Halupka Miklós képviselő: A Tarcsay útra kihelyezett megállni tilos táblákkal kapcsolatban 

mi lehet a megoldás, véleménye szerint nagy a baj. 

 

Nagy Andrásné polgármester: A virágüzlet vezetője jelezte felé, hogy problémát okoz a táblák 

kihelyezése, mert nem tudnak a vásárlók hol parkolni. 

A Közút kezelőt megkeresték ezzel kapcsolatban, aki elmondta, hogy a Honvédség jelezte a 

MÁV felé a MÁV pedig a Közút felé, hogy sajnos olyan közel parkolnak az autók a sínhez, 

hogy a honvédségi szerelvények áthaladását akadályoztatják. 

Az önkormányzatnak ehhez semmi köze, a közút kihelyezte a táblákat, de még egyelőre 

nincsenek aktiválva. 

 

Birinyi András alpolgármester: A felső szakaszon a táblát kint hagyná, mert még a bicikli 

tárolóhoz is beparkolnak az autósok. Nem beszélve, hogy mennyi szemetet hagynak maguk 

után. Természetesen a virágboltnál hagyjanak ki egy szakaszt. 

 

Halupka Miklós képviselő: Személyesen tapasztalta, hogy volt rá példa, hogy nem tudott a 

szerelvény elhaladni az autó végett anélkül, hogy kárt ne okozzon benne. 

Ma járt azon a szakaszon és azt látta, hogy az autósok az úttesten parkoltak, véleménye szerint 

ez sem lesz így jó. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Valószínű nem is találnak rá megoldást. Amennyiben a MÁV 

és a közút megengedi, akkor annyit tud az önkormányzat tenni, hogy az általuk kijelölt 

szakaszra kerítést tesznek. 

 

 

Képviselők részéről további hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a két 

ülés között tett fontosabb intézkedésekről szóló beszámoló elfogadását. 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

25/2023.( IV.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a két ülés között tett 

fontosabb intézkedésekről szóló polgármesteri beszámolót elfogadja.  

 

 

 

III.Napirendi pont tárgya: Személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló önkormányzati  

                                           rendelet módosítása 

                                         (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Pénzügyi és Ügyrendi bizottság tárgyalta a napirendi pontot, 

megkéri elnök urat tájékoztassa a képviselőket a bizottság javaslatáról. 
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Halupka Miklós képviselő: mint a Pénzügyi és Ügyrendi bizottság elnöke elmondja, hogy a 

napirendi pontot tárgyalta a bizottság és javasolja a képviselő-testületnek elfogadásra. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Kéri a képviselőket, hogy akinek egyéb javaslata, kérdése van a 

napirendi ponttal kapcsolatban az tegye meg.  

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a személyes 

gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló önkormányzati rendelet módosításának elfogadását. 

 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

ellenszavazat nélkül megalkotta a 4/2023. (IV.26.) sz. önkormányzati rendeletét a 

személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 12/2020.(XII.8.) önkormányzati    

rendelet módosításáról. 

 

 

 

IV.Napirendi pont tárgya: A bölcsődében alkalmazott térítési díjakról az ellátás    

                                           igénybevételének szabályairól szóló önkormányzati rendelet 

                                          (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Pénzügyi és Ügyrendi bizottság tárgyalta a napirendi pontot, 

megkéri elnök urat tájékoztassa a képviselőket a bizottság javaslatáról. 

 

Halupka Miklós képviselő: mint a Pénzügyi és Ügyrendi bizottság elnöke elmondja, hogy a 

napirendi pontot tárgyalta a bizottság és javasolja a képviselő-testületnek elfogadásra. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a bölcsődében 

alkalmazott térítési díjakról az ellátás igénybevételének szabályairól szóló önkormányzati 

rendelet elfogadását. 

 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

ellenszavazat nélkül megalkotta az 5/2023. (IV.26.) sz. önkormányzati rendeletét a  

bölcsődében alkalmazott térítési díjakról az ellátás igénybevételének szabályairól. 

 

 

V.Napirendi pont tárgya: Beszámoló 2022.évi költségvetés végrehajtásáról, valamint a    

                                         2022.évi belső ellenőrzés végrehajtásáról     

                                          (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Pénzügyi és Ügyrendi bizottság tárgyalta a napirendi pontot, 

megkéri az elnököt, hogy tájékoztassa a képviselőket a bizottság javaslatáról. 
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Halupka Miklós képviselő: mint Pénzügyi és Ügyrendi bizottság elnöke elmondja, hogy 

tárgyalták a napirendi pontot, és egyhangúan javasolják a képviselő-testületnek elfogadásra. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a 2022. évi 

költségvetés végrehajtásáról szóló rendelet elfogadását. 

 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

ellenszavazat nélkül megalkotta a 6/2023. (IV.26.) sz. önkormányzati rendeletét 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat 2022. évi költségvetésének végrehajtásáról. 

 

 Ezt követően a polgármester szavazásra bocsátja a 2022. évi belső ellenőrzés végrehajtásáról 

szóló jelentés elfogadását. 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta:  

 

26/2023.(IV.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a 2022. évi belső ellenőrzés 

eredményéről szóló jelentést elfogadja. 

 

 

 

VI.Napirendi pont tárgya: Beszámoló a 2022.évi gyermekvédelmi feladatok ellátásáról 

                                        (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve)                               

Napirend előadója: Kundra Erika jegyző 

 

Nagy Andrásné polgármester: Kérdezi a jegyzőt, hogy kívánja-e szóban kiegészíteni a 

beszámolót? 

 

Kundra Erika jegyző: A képviselő-testület előtt ismert, hogy jogszabály írja elő az évi 

tájékoztatási kötelezettséget a település gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról. Az ülésen 

két napirendi pont kötődik egymáshoz, mert a következő napirendi pontban a Család és 

Gyerekjóléti Szolgálat működéséről számolnak be.  

A gyermekjóléti szolgálatnál statisztikai adatokkal is bemutatják a 2022. év működését, 

óvoda, bölcsőde, illetve az iskola vonatkozásában a tanulói gyerek létszámot. A gyerekjóléti 

szolgálat vonatkozásában a szakmai vezető a jegyző, ezáltal nagyobb rálátása van a 

gyermekvédelemre. A családsegítő irányítja és vezeti a feladatkört, aki, ha szükségesnek látja, 

akkor közös családlátogatást végeznek. 

 A gyermekvédelmi kedvezményt igénybe vevők száma csökkent, valószínű azért, mert 

legalább az egyik szülő tudott munkahelyet létesíteni, így ezáltal már nem jogosult a család a 

támogatásra.  

Ennyivel kívánta kiegészíteni a beszámolót, kérdésekre szívesen válaszol. 

Átadja a szót Horváth Béla családsegítőnek.  

 

Horváth Béla családsegítő: Nagy gondot okoz számára, hogy sok család úgy él a lakótelepen, 

hogy nem létesített lakcím bejelentést, ezáltal nehéz megtalálni a családokat egy 
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családlátogatás során. A jegyzőasszonnyal való családlátogatások hatékonyak, általában több 

dolgot áttudnak beszélni a családdal, több-kevesebb sikerrel, de úgy gondolja ez nem rajtuk 

múlik. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a határozati 

javaslat elfogadását. 

 

 

 Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

27/2023.( IV.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és elfogadja az 

önkormányzat 2022. évi gyermekjóléti- és gyermekvédelmi, valamint a gyámügyi 

tevékenységéről szóló beszámolót. 

A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy az értékelést és a testületi határozatot 

tájékoztatásul küldje meg a Pest Vármegyei Kormányhivatala részére. 

Döntésének jogalapja az 1997. évi XXXI.tv.96.§ (6) bekezdése. 

 

Felelős: jegyző  

Határidő: 2023.május 30. 

 

 

 

VII.Napirendi pont tárgya: Beszámoló a szociális feladatok ellátásáról, a Család és  

                                            Gyermekjóléti Szolgálat 2022 évi működéséről 

                                           (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve)                               

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Kérdezi Horváth Béla családsegítőt, hogy van-e véleménye, 

észrevétele a beszámolóval kapcsolatban? 

 

Horváth Béla családsegítő: Az élelmiszer csomaggal kapcsolatban azt tapasztalja, hogy 

változó, vannak olyan családok, akik nagyon számítanak rá és vannak olyanok is, akik 

többszöri telefonálás után sem élnek a lehetőséggel. Véleménye szerint ennek lehet az is az 

oka, hogy a csomag tartalmaz olyan zöldségfélét, vagy gyümölcsöt, ami nem ismert, ezáltal a 

felhasználása gondot okoz. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Úgy gondolja jó döntés volt, amikor éltek az élelmiszerbank 

pályázati lehetőséggel, sok családnak tudnak ezáltal segíteni. 

 Lehetőség van további pályázat benyújtására, mely édességet biztosít a nyári táborok, illetve 

a téli gyerek rendezvényekre. 

 

Kundra Erika jegyző: A beszámoló tartalmazza, hogy 2022.évben 7,747 kg élelmiszer lett 

átadva a szolgálat részére 8.100.425 Ft értékben.  Röviden ismerteti a csomag szétosztásának 

menetét és az azzal kapcsolatos adminisztrációs feladatokat. 
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Birinyi András alpolgármester: A jelzőrendszerrel kapcsolatosan mondja el észrevételét, nem 

működött a készülék, a rajta lévő telefon nem hívható. Nem tudja más is tapasztalt-e ilyet, 

javasolja az ellenőrzésüket. 

 

Horváth Béla családsegítő: Ha jelzés érkezik a készülékről a központ reagál, nem kell hívni. 

A héten új készülékek kerültek kiosztásra. 

 

Halupka Miklós képviselő: Családon belül van, aki használja a készüléket, téves jelzés esetén 

is nagyon készségesek a diszpécserek, a rendszer működéséről csak jót tud mondani. 

 

Horváth Béla családsegítő: Valóban jó, ennek ellenére ódzkodnak tőle az emberek pedig ettől 

nagyobb biztonságot semmi nem nyújt. 

 

Képviselők részéről további hozzászólás nem lévén a polgármester a Család és Gyermekjóléti 

Szolgálat 2022.évi működéséről szóló beszámolót teszi fel szavazásra. 

 

 Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

28/2023.(IV.25.) H a t á r o z a t 

 Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a Táborfalvai Család és 

Gyermekjóléti Szolgálat 2022.évi működéséről szóló beszámolót elfogadja.                                                        

 

 

VIII.Napirendi pont tárgya: Szociális alapellátás-intézményvezetői álláshelyre kiírt pályázat  

                                             lezárása 

                                           (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve)                               

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Az előterjesztésben látható, hogy sajnos nem érkezett pályázat 

a kiírt határidőig, ezért azt eredménytelennek kell minősíteni. 

 

Hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a határozati javaslat elfogadását. 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

29/2023.(IV.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a többcélú közös igazgatású 

szociális intézmény intézményvezetői munkakörének betöltésére indított pályázati 

eljárását- pályázat hiányában- eredménytelennek minősíti. 

 

 

IX.Napirendi pont tárgya: Dabas és Környéke Mentőkocsi Közhasznú Nonprofit Kft pénzügyi             

                                          támogatás kérelme 

                                         (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve)                               

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 
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Nagy Andrásné polgármester: Pénzügyi és Ügyrendi bizottság szintén tárgyalta a napirendi 

pontot, megkéri elnök urat tájékoztassa a képviselőket a bizottság javaslatáról. 

 

Halupka Miklós képviselő: mint Pénzügyi és Ügyrendi bizottság elnöke elmondja, hogy 

tárgyalták a napirendi pontot, és 200.000 Ft támogatást egyhangúan javasolják a képviselő-

testületnek elfogadásra. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a Dabas és 

Környéke Mentőkocsi Közhasznú Nonprofit Kft pénzügyi támogatásának elfogadását mely 

szerint: 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Dabas és 

Környéke Mentőkocsi Közhasznú Nonprofit Kft (2371. Dabas, Petőfi Sándor utca 16.) részére 

működésük elősegítéséhez 200.000 Ft vissza nem térítendő pénzügyi támogatást biztosít. 

Felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására.  

Határidő: május 30. 

Felelős: polgármester 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

30/2023.(IV.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Dabas és 

Környéke Mentőkocsi Közhasznú Nonprofit Kft (2371. Dabas, Petőfi Sándor utca 16.) 

részére működésük elősegítéséhez 200.000 Ft vissza nem térítendő pénzügyi támogatást 

biztosít. 

Felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására.  

Határidő: május 30. 

Felelős: polgármester 

 

 

X.Napirendi pont tárgya: E g y eb e k  

 

Nagy Andrásné polgármester: Falunappal kapcsolatos egyeztetések folyamatban vannak, az 

eddigiekhez hasonlóan kívánják megszervezni, főzőversennyel egybekötve. 

Érdeklődik Polyák Csaba képviselőtől, hogy az idei évben is számíthatnak-e rá a verseny 

szervezésében? 

 

Polyák Csaba képviselő: Természetesen vállalja a feladatot. 

 

Nagy Andrásné polgármester átadja a szót Nagy Bence közművelődési munkatársnak, aki 

részletes tájékoztatót ad a Falunapi programokról és az előkészítés helyzetéről.  

 

Nagy Andrásné polgármester: Tájékoztatja a képviselőket:  

- Május 26-án pénteken 15.00 órakor lesz a Platthy szobor avatása, melyre szeretettel 

meghívja a képviselőket, illetve a 27-én szombaton tartandó Falunapra. 
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A Helyőrségi Művelődési Otthonnál a tereprendezést megkezdték, az életveszélyessé vált 

fenyőfákat a lajosmizsei tűzoltósággal kivágatták, illetve az intézmény kerítésének festése is 

tervben van, melynek költsége 300.000 forint lesz. 

 

-Mai napon megtörtént a két Arany János úti ingatlanok adásvételi szerződésének aláírása. 

 

-Tegnapi Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsági ülésen szóba került a dabasi üzletházban lévő 

üzlethelyiség vásárlása, úgy döntöttek, hogy a májusi testületi ülésen hozzák meg döntésüket 

az ügyben. Előtte személyesen elmennek és megnézik a helyiséget. 

  

-Javasolja, hogy jövőre a rendőrnap alkalmából vendégeljék meg a rendőrkapitányság 

dolgozóit. 

 

Megkéri intézményvezető asszonyt adjon rövid tájékoztatást az óvoda és bölcsőde életéről. 

 

Omelkáné Csernai Andrea óvoda- bölcsőde intézményvezető: Túl vannak a kormányhivatali, 

illetve a belső ellenőri ellenőrzéseken. Úgy gondolja a bölcsődében nem zárták rosszul az 

ellenőrzéseket, a módszertan is inkább csak megállapításokat tett, a hiánypótlásokat 

teljesítették. 

Továbbra is óvónő hiánnyal küzdenek, van érdeklődő, bízik benne, hogy megoldódik a 

problémájuk. 

 

-Ezt követően Háfra László műszaki ügyintéző tájékoztatást ad a víziközmű 

vagyonfelértékelését követően arról, hogy mekkora értéket jelent mindez a település 

vagyonában. 

Az ivóvíz vagyont a cég 176.000.000 Ft-ra, míg a szennyvíz vagyont 804.000.000 Ft-ra 

értékelte. Összességében a település vízi közmű vagyona megközelíti az 1 milliárd forintot. 

 

 

További hozzászólás nem lévén a polgármester megköszönte a részvételt és testületi ülést 

bezárta. 

                                                         

 

                                                           Kmft 

    

              Nagy Andrásné                                                                 Kundra Erika 

               polgármester                                                                          jegyző 

 

 

 

 

          Bernát István Jánosné                                                         Halupka Miklós                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

             jkv. hitelesítő                                                                   jkv. hitelesítő 


